
FAU Møte, 21 september kl. 1800.                                                                                    


- Introduksjon.


- Diskusjon rundt uteområdet og lekeaperater. Oppsett, etc rundt bhg. Bhg mulig opp i 

2023.


- Skolens miljøutvalg, representanter skal velges inn. 


- FUG ( foreldreutvalgene.no/fug ), sjekke ut før neste møte - anbefalt.


- Konstituering av FAU, Leder, nestleder, sekretær. Linda er leder og Merete er nestleder. 

Kjetil sekretær. Kasserer, Ket/Kate/Cat?


- Oppstart av skoleåret. Oppstart på grønt. Det har vært positivt blant elevene, god leking 

og stemning. 


Nytt huskestativ etter ulykken.


5 klassen har hatt nasjonale prøver.


Foreldremøter gjennomført.


Fjelltur opp til Sørvikfjellet, positiv turopplevelse blant elevene.


Trivselslederne blant elevene har vært på kurs.


Elevrådet har hatt sitt første møte.


- SEPU, høyskole prosjektet fra Innlandet. Undersøkelsen er T2, forrige var T1. Det er 

ønskelig med høyest mulig svarprosent - for skolen sin del til videreutvikling. Fra 11 okt til 

6 november.


- ALLEMED dugnad. Ble gjennomført i kommunen i 2021. Handler om å få med elever inn 

i en fritidsaktivitet. Det skal legges til rette på skolen for at lag og foreninger kan 

presentere sine aktiviteter. Så det vil bli en messe i gymsalen 12 oktober. Fra kl. 9-14


     O Trondenes skytterlag: Merete


     O Skånlandstallen: Merete


     O Motorcross Åsegarden: Iselin




     O Harstad E-sport: Gjort


     O Medkila speiderlag: Stian


     O Skøyteklubb, Stian


     O Håndball: Iselin


     O Kanebågen Korps: Solveig


     O Smil: Gjort


     O Tjeldsund Kickboxing: Solveig


     O Kunstforeningen: Ruth


     O Evenskjer - Klatring, svømming, turn, Taekwondo.Stian


     O Kilkam ski: 


     O Sandtorg idrett: Kjetil


     O Menighetshuset: Solveig


- Årsplan neste gang: Møte neste gang tirsdag 2 november 18.30


- Bussen, ruten føles ikke trygg, samt uheldig hendelse med mann ombord i bussen som 

plaget elevene.


- FAU, skifte bank fra harstad sparebank til Scandic.


- Kanskje elevrådet kan gå gjennom aktivitetsutstyret for å se om det er noe de mangler 

som de kan si ifra til FAU om.


- EVENTUELT:


   O Fotballnettet til ballbingen bør skiftes, kanskje SMIL kan skifte dem?


   O Ta opp skolemelkordningen evt? Mat/drikke med til skolen som f.eks kjeks på tur?


   O Skolen slutter til jul 22 desember. Elevene avspaserer, så siste dag blir 21. SFO blir 

som normalt.


   O Torsdagen, Gressholmen - grill droppes.


